
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZŠ NÁMĚŠŤ NAD OSLAVOU, HUSOVA 579 KONANÉ DNE 1.9. 2021  

 

Přítomní členové Školské rady: Ing. Jan Kotačka, p. Irena Kopuletá, Ing. Jitka Braunová,  

Ing. Tomáš Sedláček, Mgr. Ivana Pavelková, Mgr. Martina Valíčková 

 

Další přítomní: Mgr. Věra Špačková  

 

Program jednání:  

1. Představení a přivítání členů  

2. Schválení programu Školské rady  

3. Ustanovení zapisovatele 

4. Schválení jednacího řádu Školské rady 

5. Volba předsedy Školské rady 

6. Schválení Výroční zprávy 

7. Schválení nového znění Školního řádu pro rok 2021/2022 

8. Seznámení s úpravami ŠVP a jeho schválení 

9. Informace o pracích ve škole o prázdninách 

10. Granty   - informace 

11. Počet žáků na škole 

12. Změny v pedagogickém sboru  

13. Ředitelské volno 24.1. 2022 

14. Náměty pro rozpočet 

15. Různé 

 

Ad 1/ Přivítání a představení členů Školské rady. 

Ad 2/ Program Školské rady byl schválen jednohlasně 6 hlasy. 

Ad 3/ Ustanovení zapisovatele – navržena Mgr. Martina Valíčková, odhlasována 5 hlasy, 1 se zdržela. 

Ad 4/ Jednací řád byl schválen všemi 6 hlasy. 

Ad 5/ Volba předsedkyně Školské rady – zvolena paní Irena Kopuletá 5 hlasy, 1 se zdržela. 

Ad 6/ Výroční zpráva schválena 6 hlasy. 

Ad 7/ Paní ředitelka informovala o změnách ve Školním řádu, aktualizovaná verze schválena 

jednoznačně 6 hlasy.  

Ad 8/ Paní ředitelka a Mgr. Ivana Pavelková informovaly o změnách v ŠVP, o zařazení předmětu 

Informatiky od 4. roč., o povinné výuce anglického jazyka od 1. roč. a dalších změnách dle nového 

RVP. 

Ad 9/ Paní ředitelka shrnula práce proběhlé o prázdninách. 



Ad 10/ Paní ředitelka všechny členy Školské rady seznámila s probíhajícími granty (Šablony, 

Implementace KAP, potravinová pomoc do škol, Erasmus, Můj klub).  

Ad 11/ K 1.9. navštěvuje naši školu 309 žáků. 

Ad 12/ Změny v pedagogickém sboru – nově byly přijaty do pracovního poměru na pozici asistentů 

pedagoga Bc. Kateřina Hrazdírová a Mgr. Kamila Hruškovská.  

Ad 13/ Paní ředitelka podala informaci o plánovaném ředitelském volnu dne 24.1. 2022 z důvodu 

dalšího vzdělávání celého pedagogického sboru. 

Ad 14/ Ing. Jan Kotačka informoval o zahájení realizace projektové dokumentace pro rekonstrukci 

šaten, upozornil na nedostatek finančních prostředků a množství rozjednaných akcí v Náměšti nad 

Oslavou a blízkém okolí. Zřizovatel si je vědom, že škola má jako svou prioritu nové šatny, nicméně 

považuje za nutné nejdříve upřednostnit některé z již rozjednaných investic. Zároveň poděkoval paní 

ředitelce za odváděnou práci na pozici ředitelky školy, za její profesionalitu a aktivitu, za zapojení se 

do mnoha grantů a dobrou spolupráci. Dále vyjádřil své poděkování celému pedagogickému sboru a 

spokojenost zřizovatele s oběma dobře fungujícími školami.  

 

Termín příští schůzky svolá předsedkyně Školské rady, nabízí se možnost při organizaci Dne 

otevřených dveří.  

 

 

Zapsala: Mgr. Martina Valíčková 


